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3/a/2017. 

 

 

Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális és 

Turisztikai Bizottsága 2017. március 7-én 8:00 órakor tartott NYÍLT 

üléséről 

 

Helye:   Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal Tárgyaló terme 

 

 

Jelen vannak:  

 

A Kulturális és Turisztikai Bizottság részéről: 
 

 Boda Anna Mária bizottsági elnök 

 Négyessy Katalin bizottsági tag 

 Szegedi István  bizottsági tag 

 Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag 

 

Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 
 

 Sólyomné Gyürk Dorottya  kulturális alpolgármester 

 Solymosi Heléna Önkormányzati és Kommunikációs Központvezető,  

  Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezető 

 Bán Edit  szervezési ügyintéző 

 

Meghívottak: 
 

 Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. ügyvezető 

 Nagy-Lászka Stella  Városi Szolgáltató Nonprofit Zrt. gazdasági vezető 

 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Köszönti a bizottságot és a megjelenteket. Megállapítja, 

hogy a Kulturális és Turisztikai Bizottság határozatképes, jelen van 4 fő. Továbbá elmondja, 

hogy összesen 3 napirendi pont van, amelyeket ezen az ülésen a bizottságnak tárgyalnia kell. 

Javasolja az előterjesztéseket a kiküldött Meghívóban szereplő napirendi pontok sorrendjének 

változatlanul hagyása mellett megtárgyalni. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás ezzel 

kapcsolatban, felkéri a bizottság tagjait, hogy a szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a napirendet elfogadja. 
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NAPIREND 

 

 Cím Típusa Előterjesztő Előkészítő 

1. 

T.11. 

A Szentendrei Kulturális Központ 

Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti 

tervének elfogadásáról 

Előterjesztés 

Sólyomné Gyürk 

Dorottya 

kulturális alpolgármester 

Solymosi Heléna 

2. 

T.12. 

A Szentendre és Térsége 

Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti 

tervének elfogadásáról 

Előterjesztés 

Sólyomné Gyürk 

Dorottya 

kulturális alpolgármester 

Hidegkuti Dorottya 

3. 
A kulturális célokra elkülönített 

keretösszeg felhasználásáról 
Előterjesztés 

Sólyomné Gyürk 

Dorottya 

kulturális alpolgármester 

Kozma Krisztina 

 Egyebek    

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Tájékoztatja a bizottsági tagokat, hogy az ülésről 

készített jegyzőkönyvet személye mellett Szegedi István bizottsági tagnak kell aláírnia. 

 

 

1. Előterjesztés a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervének 

elfogadásáról 
 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Külön köszönti Solymosi Helénát, a Szentendrei 

Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, és köszöni, hogy az ülésen részt vesz. 

Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, hogy ezzel a napirenddel kapcsolatban 

van-e a bizottság tagjai közül valakinek kérdése Solymosi Helénához. Megállapítja, hogy 

nincsen kérdés, hozzászólás. Felkéri a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak e napirendi pont 

előterjesztésének megtárgyalásra és elfogadásra javasolásáról. 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (4) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  

 

15/2017. (III. 7.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

megtárgyalta a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervének 

elfogadásáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

Pál Gábor bizottsági tag megérkezett az ülésterembe, a Kulturális és Turisztikai Bizottság 

jelenlévő tagjainak létszáma 5 fő. 

 

Solymosi Heléna Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezető: Kérdése Pál 

Gábor bizottsági taghoz - lévén, hogy e napirendi ponttal kapcsolatban a szavazás az imént 

megtörtént -, hogy elfogadja-e ő is egyébként a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit 

Kft. 2017. évi üzleti tervét. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Elmondja, hogy ő is a maga részéről elfogadja ezt az üzleti tervet, 

igenre szavazott volna. 
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2. Előterjesztés a Szentendre és Térsége Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervének 

elfogadásáról 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Köszönti Hidegkuti Dorottyát, a Szentendre és Térsége 

TDM Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezetőjét és Nagy-Lászka Stellát, a Városi 

Szolgáltató Nonprofit Zrt. gazdasági vezetőjét. Megjegyzi, hogy örül, hogy az ülésre eljöttek. 

Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Kérdezi, hogy van-e a bizottsági tagoknak kérdésük 

Hidegkuti Dorottyához ezzel kapcsolatban.  

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Érdeklődik, hogy lesz-e még, illetve meddig lesz még 

TDM. 

 

Solymosi Heléna Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, 

hogy természetesen lesz még TDM. Hozzáfűzi, hogy a Szentendre és Térsége TDM Nonprofit 

Kft.-t most tőkésítették föl – sor került tehát a törvényileg előírt 3 millió Ft jegyzett tőke 

elérését célzó tőke emelésre, amelynek keretében 2 millió Ft pénzeszközhöz jutott a Társaság 

jegyzett tőke emelés jogcímen. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Említi az öt éves fenntartási időt. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, hogy 

TDM biztos, hogy lesz még négy és fél évig. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Hozzáteszi, hogy nem baj az, annak is örülnek. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Kérdése Solymosi Helénához, hogy 3 millió Ft-os tőkeemelésről 

van szó.  

 

Solymosi Heléna Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, 

hogy a Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. 2 millió Ft-tal járul hozzá a TDM 

tőkeemeléséhez, és a hiányzó részt Szentendre Város Önkormányzat vállalja. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, hogy a 

Szentendre és Térsége TDM Nonprofit Kft. gyakorlatilag 100% városi tulajdon, de azért nem 

100%, mert ezt a pályázat nem engedi, hanem 25,9% elsődleges, és 64,1% közvetett - a 

Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. - tulajdonában van. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Kérdése, hogy a tagok között nem találta már a 

Városfejlesztő Egyesületet, eszerint már sikerült kiiktatni. 

 

Hidegkuti Dorottya Szentendre és Térsége Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, hogy 

2016. decemberben az már sorra került, és 2017. február 23-án aláírásra került az összes többi 

tag kivásárlása is. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Kérdezi, hogy akkor mindhárom szervezet, vagy cég annyi pénzt 

kaptak névértéken, mint amennyit anno beleraktak. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Elmondja, hogy a Ferenczy Múzeumi Centrum például 

nulla forintot kapott, mert annyit raktak bele, de ez amúgy egy rossz konstrukció volt, nem 

voltak érte felelősek. 
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Solymosi Heléna Szentendrei Kulturális Központ Nonprofit Kft. ügyvezető: Elmondja, 

hogy gyakorlatilag idáig is a város volt a fenntartó, nyilván akkor az ő tulajdona is marad - ez 

kell, hogy megvalósuljon. Véleménye szerint gyönyörű szép lett az épület. 

 

Krizbainé Szabó Éva bizottsági tag: Hozzáteszi, hogy véleménye szerint is nagyon szép. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Felkéri a bizottsági tagokat, hogy amennyiben nincs 

kérdésük, szavazzanak a második napirendi ponthoz tartozó előterjesztés megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolásáról is. 
 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (5) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  

 

16/2017. (III. 7.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

megtárgyalta a Szentendre és Térsége Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervének 

elfogadásáról készült előterjesztést, azt a Képviselő-testületnek megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja. 

 

 

3. Előterjesztés a kulturális célokra elkülönített keretösszeg felhasználásáról 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Érdeklődik, 

hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése. 

 

Pál Gábor bizottsági tag: Kérdezi, hogy mennyi pontosan a kulturális keret összege. 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Elmondja, hogy 3 millió Ft a Kulturális keretösszeg, 

melyből 200.000 Ft a felhasználni kívánt támogatási összeg, és marad így még a keretből 2,8 

millió Ft. További kérdés, hozzászólás nem lévén, felkéri a bizottsági tagokat, hogy 

szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának elfogadásáról.  

 

Szentendre Város Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága (5) igen 

szavazattal a következő határozatot hozza:  

 

17/2017. (III. 7.) KTB sz. határozat 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális és Turisztikai Bizottsága 

1. Szentendre Város Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

22/2016. (IX.13.) önkormányzati rendelet 3/b. sz. melléklet a képviselő-testület által a 

bizottságra átruházott hatáskörök 3. pontja alapján úgy dönt, hogy a Város 2017. évi 

költségvetéséről szóló 5/2017. (II.21.) önkormányzati rendelet 8. sz. mellékletében a 

kulturális célokra tervezett 3.000.000 Ft összeg terhére a Forgács Kulturális Egyesület 

és a Vajda Lajos Stúdió Kulturális Egyesület részére a Mediawave Nemzetközi Zenei 

és Film Fesztiválon való részvétel támogatására 200.000 Ft támogatást nyújt. 

2. Felkéri a Polgármestert a támogatási szerződés megkötésére.  

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért felelős: Közgazdasági Iroda, Kulturális és köznevelési referens 
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Egyebek 

 

Boda Anna Mária bizottsági elnök: Érdeklődik, hogy van-e az Egyebekhez valakinek 

kérdése. Megállapítja, hogy az Egyebek napirendi ponthoz nincs további hozzászólás, 

megköszöni a résztvevőknek a bizottsági ülésen való részvételt. Említi, hogy a jövő hónapban 

a bizottsági ülés ismét reggel 8:00 órakor kezdődik - most már ez így lesz rendszeresen. 

 

Több napirendi pont nem lévén az elnök 8:30 órakor bezárja az ülést. 

 

 

K.m.f. 

 

 

Szegedi István    Boda Anna Mária  
  bizottsági tag       bizottsági elnök  


